
                                                     
 

 
Zasadnutie prezídia 2.6.2025 

 

ZÁPISNICA č. 02/2025 

zo zasadnutia prezídia Slovenskej komory daňových poradcov  

zo dňa 2. júna 2025 (od 16:00 hod do 20:00 hod)  

 

Prítomní  

členovia prezídia:  Miriam Galandová, Branislav Kováč, Jozef Vasilík, Silvia Hallová, Ľubica 
Dumitrescu (on-line), Lucia Jeleníková (ospravedlenená), Marta 
Sčureková 

 Zástupca dozornej rady:  Mária Sameková 
 Tajomník:    Adriana Horváthová 

 

Otvorenie zasadnutia  

M. Galandová, prezidentka SKDP, privítala prítomných členov prezídia, predsedu dozornej rady a tajomníka na 

zasadnutí prezídia. 

  

Schválenie programu  

 Uznesenie č. 1:  

„Prezídium schvaľuje nasledovný program: 
1. Informácie prezidenta, viceprezidenta, tajomníka a regionálnych rád 
2. Štatút Komisií MF SR na zabezpečenie jednotného metodického výkladu  
3. Aktuálny stav nového webu SKDP 
4. Valné zhromaždenie SKDP 2025  
5. Nové nastavenie skúšobnej komisie – obsah skúšok, odmeny členov 
6. Spolupráca s IFA 
7. Odpočet plnenia finančného plánu SKDP za 1Q 2025, správa audítora za rok 2024 
8. Odpočet plnenia finančného plánu ADP za 1Q 2025 
9. Rôzne  

Za: 6      Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasoval: 0         => schválené 

 

K bodu 1 programu: Informácie prezidenta, viceprezidenta, tajomníka a regionálnych rád 

Prezidentka úvodom informovala  prítomných o nasledovnom: 

- o stretnutí zástupcov SKDP 1. apríla s predstaviteľmi Ministerstva financií SR. Hlavnými témami stretnutia boli 

aktuálne otázky v oblasti daní a zefektívnenie spolupráce medzi oboma inštitúciami.  Výsledkom stretnutia je aj 

podpis nového Skúšobného poriadku komory. 

- o svojej účasti dňa 7. apríla na 8. ročníku seminára „Aktuální výzvy pro správu daní“, ktorý organizuje Generální 

finanční ředitelství Českej republiky. Seminár vytváral priestor pre odbornú diskusiu medzi zástupcami finanč-

ných správ, daňových poradcov a expertov z Českej republiky a Slovenska. Diskusie sa venovali aktuálnym vý-

zvam v oblasti daní, vrátane judikatúry, transferového oceňovania či daňového procesu.  

- o odbornom stretnutí venovanom aktuálnemu stavu regulácie účtovníckej profesie na Slovensku dňa 25. apríla. 

Cieľom stretnutia bolo otvoriť odborný dialóg medzi zástupcami Ministerstva financií SR, Finančnej správy, pod-

nikateľského sektora, zamestnávateľov a samotných účtovníkov. Účastníci diskutovali o výhodách a rizikách 

súčasného systému a snažili sa identifikovať spoločné i odlišné pohľady na možné nastavenie vstupných 
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podmienok a regulácie tejto dôležitej profesie tak, aby bola zabezpečená kvalita služieb a zároveň aby úprava 

reflektovala aj potreby praxe. 

- o svojej účasti dňa 21. mája na konferencii Future Ready Slovakia: Lets´s talk Competetitiveness, ktorú zorgani-

zovala Americká obchodná komora na Slovensku (Amcham). Konferencia bola skvelým príkladom ako viesť dia-

lóg medzi štátom a podnikateľmi. 

- Iniciatíva za právny štát – na našej webovej stránke sme uviedli naše partnerstvo v sekcií Partneri. Rovnako na 

stránke Iniciatíva za právny štát sme uvedený ako partner.  

Viceprezident informoval o svojich aktivitách od posledného zasadania: 

- spolu s pani prezidentkou zastupovali SKDP na Česko-nemeckej daňovej konferencii v Prahe dňa 10. apríla na 

pozvanie kolegov z Komory daňových poradců ČR. Témami boli napríklad cezhraničné daňové otázky, rozdiely v 

DPH medzi krajinami či vplyv EÚ na našu profesiu.  

- dňa 15. mája zastupoval profesiu daňových poradcov na odbornom podujatí „Slovenské účtovníctvo v praxi“, 

ktoré sa uskutočnilo pod záštitou obchodného oddelenia Rakúskeho veľvyslanectva. Vo svojom vystúpení sa za-

meral najmä na aktuálne legislatívne zmeny a novinky v oblasti účtovníctva, ktoré sú relevantné pre podnikateľ-

skú prax. Prakticky orientované podujatie bolo určené predovšetkým podnikateľom a ich účtovným tímom, kto-

rým pán Kováč priblížil, aké dopady môžu mať pripravované či prijaté opatrenia na každodenné fungovanie fi-

riem. 

- v dňoch 19. a 20. mája reprezentoval našich členov na kongrese nemeckých daňových poradcov 2025 v Drážďa-

noch. Toto významné výročné stretnutie profesie daňových poradcov bolo organizované Spolkovou komorou 

daňových poradcov a prinieslo najmä príležitosti na výmenu názorov s politikmi a zástupcami podnikov. Okrem 

iného sa diskutovalo aj o aktuálnych výzvach v Nemecku s dôrazom na odborný dialóg. Z pohľadu nemeckých 

daňových poradcov je prioritou zachovanie si ich oprávnenia zastupovanie na súdoch prvého stupňa, ktoré im 

zabezpečuje udržanie si výsady mlčanlivosti.  

V tejto súvislosti p. Vasilík uviedol, že je v kontakte s predsedom NSS SR, ktorý pripravuje návrh na novelizáciu 

SSP tak, aby daňoví poradcovia mohli zastupovať na súdoch. Zároveň prezídium poveruje kanceláriu prípravou 

materiálu – návrhu novely zákona o správe daní (Daňový poriadok) v kontexte zastupovania daňových subjektov 

len daňovými poradcami pred daňovými úradmi/v daňových kontrolách, príp. navrhnúť aj iné kompetencie, napr. 

predlžovanie lehôt pre podávanie daňových priznaní, .... 

- zároveň informoval prítomných, že v rámci zasadania MLK pre účtovníctvo sa venovali novele zákona o cenných 

papieroch, ktorá posúva účinnosť nepriamej novely zákona o účtovníctve v oblasti vykazovania udržateľnosti 

(veľké podniky budú musieť robiť správu o udržateľnosti až o 2 roky a min. počet zamestnancov je 1000)  

Vedúca RR KE p. Sčureková informovala:  

- o účasti na odbornom podujatí „Dane z výšky“, ktoré sa konalo na pôde Ekonomickej fakulty Technickej univerzity 

v Košiciach. 10. apríla sa uskutočnil jeho druhý ročník, ktorý potvrdil, že záujem o daňovú problematiku medzi 

študentmi stále pretrváva. Účastníci mali možnosť zapojiť sa do diskusií s pozvanými odborníkmi, preveriť si ve-

domosti v kvíze a získať praktické informácie počas osobných konzultácií.  

- o vyhodnotení záverečných prác študentov vysokých škôl vo svojom regióne. Vyhodnotenie súťaže o najlepšiu 

diplomovú prácu v oblasti daní za rok 2025 sa uskutočnilo dňa 15. mája v Košiciach.  

- 16. júna s pedagogickou fakultou budeme hosťami študentského sympózia na tému daňové a finančné právo  

- v septembri bude PF UPJŠ organizovať medzinárodnú (slovensko-česko-poľskú) konferenciu na tému verejné fi-

nancie, zdaňovanie a finančné regulácie v multikrízových vzťahoch. Požiadali nás o spoluúčasť. 

Vedúca RR BA p. Sameková informovala:  

- o zasadaní RR BA dňa 27. mája na ktorom sa venovali najmä TAA súťaži, plánu akcií a zasadaní na rok 2025. 

Informácie z kancelárie prezentované tajomníkom: 

- dňa 28. marca som sa spolu s vedúcou MLK pre DzP PO – pani Januškovou zúčastnila konzultačnej rady prezidenta 

FS. Predmetom zasadania bolo plánované vydanie usmernenia k dani z finančných transakcií. Za SKDP sme vy-

jadrili svoje sklamanie s jeho obsahom, nakoľko z nášho pohľadu zákon o dani z finančných transakcií si vyžaduje 

dôslednejšiu novelizáciu, ktorú nie je možné sanovať vydaním usmernenia, ktoré pokrýva len 3 oblasti (činnosť 

daňovníka v tuzemsku, preúčtované náklady a cash pooling) a aj to len veľmi okrajovo. SKDP vzniesla desiatky 

pripomienok, ktoré však neboli zapracované a neobdržali sme ani odpovede na položené otázky. Navrhovali sme 

https://new.skdp.sk/o-nas/partneri-skdp
https://www.pravnystat.sk/
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vrátiť sa ku všetkým pripomienkam týkajúcim sa definície činnosti pre účely dane z finančných transakcií a rov-

nako sme upozornili na veľmi nedostatočne riešenú oblasť stálych prevádzkarní. Rovnako sme poukázali na ne-

dostatočné riešenie oblasti online platforiem. 

- uznesením per rollam č. 46 prijalo prezídium zmeny Rokovacieho poriadku prezídia, dozornej rady, disciplinárnej 

rady a regionálnych rád. Na jeho základe bol pripravený návrh žiadosti o zápis oprávnenia do zoznamu oprávnení 

podľa § 9 ods. 5 zákona č. 272/2016 Z. z. o dôveryhodných službách pre elektronické transakcie na vnútornom 

trhu a o zmene a doplnení niektorých zákonov v znení neskorších predpisov (ďalej ako „Zákon o dôveryhodných 

službách“) na Vaše odsúhlasenie a/alebo pripomienky. Žiadosť je koncipovaná za účelom doplnenia položky do 

zoznamu oprávnení vedeného Národným bezpečnostným úradom podľa § 9 Zákona o dôveryhodných službách, 

pričom doplnenie zoznamu oprávnení vytvorí zákonné podmienky na preukázanie oprávnenia (tak ako je navr-

hované) a za účelom vydania mandátneho certifikátu pri splnení podmienok podľa § 8 ods. 3 Zákona o dôvery-

hodných službách. Po zápise navrhovaných údajov do zoznamu oprávnení bude možné preukázať oprávnenie 

tajomníka konať v mene SKDP, ktoré sa preukazuje spôsobom uvedeným v žiadosti (po zápise v zozname), voči 

Národnej agentúre pre sieťové a elektronické služby ako poskytovateľovi kvalifikovanej dôveryhodnej služby. 

Výsledkom by malo byť vydanie mandátneho certifikátu. Účelom tejto zmeny je dosiahnuť, aby kancelária ko-

mory mohla podpisovať dokumenty v mene komory, nie osobnými podpismi jej zamestnancov. Členovia prezídia 

nemali k pripravenej žiadosti pripomienky a súhlasia s jej podaním. 

- v rámci rozšírenia odbornej podpory členov MLK a daňových poradcov kanceláriou SKDP prediskutovala pláno-

vané zmeny s jednotlivými MLK (s výnimkou MLK pre DPH, ktorá bude zasadať až 12. júna), v rámci čoho im boli 

predstavené ďalšie služby kancelárie, ktoré by boli pripravované zamestnancami kancelárie. Ide o nasledovné:  

o v knižnici dokumentov na novej webovej stránke sú aktuálne spracované všetky legislatívne procesy týka-

júce sa daňových predpisov. Daňoví poradcovia si preto jednoducho môžu sledovať aktuálny stav jednotli-

vých predpisov v členení podľa jednotlivých legislatívnych štádií a rovnako sa ľahko dostať k odkazom na 

legislatívne procesy na stránke vlády či národnej rady. Samozrejmosťou sú priložené dokumenty týkajúce 

sa daného procesu.  

o pre lepšiu prehľadnosť ku každému legislatívnemu procesu pripravujeme krátku anotáciu zhŕňajúcu obsah 

legislatívnej úpravy 

o pre tých, ktorí sa chcú vznášať legislatívne pripomienky, alebo sa dôkladne oboznámiť s novelou sme začali 

pripravovať tzv. tabuľku legislatívnych zmien, ktorá zrozumiteľnou formou prináša prehľad o texte právneho 

predpisu pred a po jeho novelizácií – spolu s dôvodovou správou k jednotlivým bodom novelizácie. Túto 

tabuľku pripravujeme pri začiatku legislatívneho procesu a následne ju aktualizujeme keď je predpis pred-

ložený parlamentu a posledné úpravy sú vykonané po schválení predpisu (vrátane zapracovania odôvodnení 

obsiahnutých v pozmeňujúcich návrhoch, či v správach výborov NR SR).  

o po prijatí novely pripravíme článok, ktorý bude obsahovať prehľad najdôležitejších zmien, ktoré novela 

alebo nový predpis prinášajú (bez hodnotiacich vyjadrení, alebo právnych názorov). Tento článok bude vždy 

dostupný na našom webe a v Daňovinách.  

o ďalšou oblasťou, ktorej by sme sa radi venovali je judikatúra NSS SR, ktorej rozhodnutia v oblasti daní (ak-

tuálne cca 1400) by sme radi spracovali a vložili taktiež do knižnice dokumentov. V prvom štádiu by sme ich 

vložili ako nespracované a následne by k nim boli dopĺňané právne vety (študentmi, alebo AI).  

- v rámci novelizácie resp. prijatia nového zákona o Obchodnom registri kancelária navrhla zmeny týkajúce sa pre-

cizovania právnej úpravy zapisovania predmetu činnosti daňové poradenstvo do Obchodného registra, nakoľko 

stále sa stávajú prípady, kedy je tento predmet činnosti zapísaný na základe osvedčenia fyzickej osoby.  

- na základe poverenia prezídia o záujme zorganizovať aj tento rok divadelné predstavenie pre členov dňa 12. 

novembra (po plánovanej konferencií k medzinárodnému zdaňovaniu) kancelária získala nasledovné ponuky:  

o SND – modrý salónik (ako vlani) – 80 divákov – ponúknuté predstavenie: Deklarácia závislosti – 1 900 € 

o divadlo L+S – 200 divákov - ponuka od 4 500 eur do 6 000 € bez DPH + prenájom priestorov pre raut 700 € 

bez DPH na 2 hod. 

o divadlo Aréna – 300 divákov – ponuka od 6 300 € do 7 900 € 

o DPOH – 460 divákov – ponuka od 6 400 – 10 500 € 

o Divadlo ASTORKA Korzo ´90 – nemá v tom týždni žiadne predstavenie 

Prítomní členovia prezídia sa zhodli na tom, že z predložených ponúk prijmeme ponuku SND.  

- Kancelária takisto získala ponuky na priestory, v kterých by sme mohli zorganizovať ples SKDP (navrhovaný dátum 

7. február 2026) 

o ParkInn – prenájom sály 1 100 €, bufetová večera 33 €/os., polnočný bufet 21 €/os. + 150 €/hod. obsluhy 

https://new.skdp.sk/kniznica
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o Moyzesova sieň – prenájom sály 1 381 € + 369 € za možnosť podávania jedál a nápojov, ktoré sa objednávajú 

u catteringovej spoločnosti 

o Apollo hotel – prenájom sály 1 000 € (cca 200 osôb), servírované 3-chodové menu od 18,50 € (základné), 

39 €/os. (luxusné), polnočný bufet od 19 € 

o Ponteo – prenájom sály 900 € (cca 120 osôb), servírované 3-chodové menu 37 €/os., polnočný bufet treba 

vyskladať 

o Hradná brána – nereagovali na oslovenie. 

Prítomní členovia prezídia sa zhodli na tom, že z predložených ponúk prijmeme ponuku hotela Apollo. Zároveň 

v rámci kultúrneho programu navrhli získať ponuky od: STAR TRACK, STAR MANIA, FRAGILE, tanečnú školu 

štvorylky. Prítomní členovia prezídia odsúhlasili výšku vstupného na ples vo výške 50 EUR/osoba. 

- 6. mája zasadala komisia pre PR a internú komunikáciu, ktorá sa okrem iného venovala aj zhodnoteniu pôsobenia 

p. Rybanskej na pozícií špecialistu pre PR a internú komunikáciu. V zmysle zápisu komisia nemala výhrady k ak-

tuálnemu nastaveniu jej práce.  

Pani Dumitrescu tiež upriamila pozornost prítomných na výsledky PR práce, ktoré už za prvé 4 mesiace práce p. 

Rybanskej sú lepšie ako celý vlaňajší rok. Zároveň zhodnotila prácu PR komisie po vyše roku svojho pôsobenia 

ako jej vedúcej, pričom ocenila najmä tvorivú atmosféru a ochotu členov spolupracovať a vyjadrovať svoje ná-

zory. Poďakovala touto cestou všetkým členom komisie za prínosnú spoluprácu. 

Pani Rybanská aktuálne pracuje na polovičný úväzok, avšak od septembra by rada pracovala na plný (navrhujem 

navýšenie o 75% súčasného platu). Rozšírenie jej pracovnej náplne by prichádzalo do úvahy v oblastiach:  

o príprava Daňovín (aktuálne pripravujú koordinátorky daňovej metodiky) 

o príprava rubriky Zo života SKDP do bulletinu SKDP (aktuálne pripravované tajomníčkou) 

o starostlivosť o sociálne siete (aktuálne zabezpečené externým dodávateľom v hodnote 500 €/mesačne) 

o podpora vnútrokomorového života napr. formou prípravy podcastov na zaujímavé témy, o zaujímavých 

ľuďoch (išlo by o nový rozsah činnosti)  

o iné podporné činnosti 

o prevzatie prác p. Hlavu (externý spolupracovník v oblasti správy sociálnych sietí a grafických prác). 

Prítomní súhlasia s rozšírením pracovného úväzku p. Rybanskej.  

- v skúšobnej dobe k 31.4.2025 skončil pracovný pomer Mgr. Jakub Moravčík (na vlastnú žiadosť), ktorý bol za-

mestnaný na pozícií právnik. Kancelária oslovila na túto pozíciu p. JUDr. Katarínu Kubicovú, LL.M., ktorá sa tiež 

zúčastnila výberového konania vo februári a jej záujem o prácu pre SKDP pretrváva. Pani Kubicová je advokátka 

a služby bude poskytovať na základe zmluvy o poskytovaní právnych služieb.   

 

K bodu 2 programu: Štatút Komisií MF SR na zabezpečenie jednotného metodického výkladu 

Gestor: Miriam Galandová 

Pani prezidentka členov prezídia, že 30. apríla sme obdržali z MF SR (od p. Sopiakovej) návrh „ŠTATÚTU KOMISIÍ 

MINISTERSTVA FINANCIÍ SLOVENSKEJ REPUBLIKY NA ZABEZPEČENIE JEDNOTNÉHO METODICKÉHO VÝKLADU ZA 

OBLASŤ SPRÁVY DANÍ, DANÍ, MEDZINÁRODNÉHO ZDAŇOVANIA A ÚČTOVNÍCTVA“ ku ktorému sme v lehote poslali 

tieto pripomienky: 

• do čl. 3 bod 6, by sme prosili doplniť aj SKDP za člena komisie pre účtovníctvo, nakoľko SKDP má aj komisiu 

zameranú na účtovníctvo a je aj členom Národnej účtovnej rady. 

• bolo by vhodné upraviť presnejšie definíciu člena, nakoľko v čl. 3 body 5 a 6 sú za členov okrem predsedu 

určení: FR, SKDP, SKAU a následne v bode 8 sa hovorí o ich menovaní - asi by bolo vhodné len doplniť, že ide o 

menovanie "predstaviteľov členov komisie".  

• z textácie nie je jasné, či za MF bude "predstaviteľom člena komisie" len predseda, alebo tiež budú niekoho 

menovať - štatút to nepredpokladá. 

28. mája nám MF SR doručilo verziu štatútu zohľadňujúcu naše pripomienky a pripomienky ďalších strán. Pani 

prezidentka poprosila prítomných, aby sa k novému návrhu štatútu vyjadrili do konca 6. júna.  
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K bodu 3 programu: Aktuálny stav nového webu SKDP 

Gestor: Adriana Horváthová 

Od posledného zasadania prezídia sa v rámci prípravy nového IS – resp. jeho rozširovania a dolaďovania udiali 

nasledovné zmeny:  

- webová stránka funguje od 14.1. bez problémov - priebežne vylepšujeme drobnosti  

- zoznam daňových poradcov sa nám podarilo úspešne načítať na skúšobný web: 

https://dev.skdp.sk/hladam-poradcu  

- knižnica dokumentov  

o dokončili sme tabuľku obsahujúcu všetkých 3074 odborných dokumentov na import. Pri importe sme 

však narazili na problém, v dôsledku čoho sa v apríli zastavili všetky ostatné práce a všetok čas a 

personálne kapacity boli využívané na odstránenie problému. Dodávateľ našiel spôsob ako automatom 

načítať všetky odborné dokumenty z Baltazára do novej knižnice. Tento import fungoval na malej 

dávke dokumentov. Akonáhle sa však pokúsili načítať zoznam všetkých 3074 dokumentov, systém to 

nezvládol, nakoľko začali exponenciálne narastať nároky na kapacitu disku a rovnako prenos dát sa 

tým predlžoval z minút na hodiny a dni. Dodávateľ našiel riešenie ako tento problém vyriešiť, bolo však 

potrebné úplne prerobiť infraštruktúru aj administratívnu časť (lay out builder prerobili na lay out 

editor). Boli sme mu veľmi vďační, že to nevzdal (ako predchádzajúci dodávatelia) a aj napriek 

ubezpečeniam, že pre nás je veľkým prínosom, že problém vyriešili a že si veľmi vážime, že nám všetky 

úpravy/opravy vykonali bezplatne, trvajú na kompenzácií nákladov, ktoré nám vzniknú predĺženou 

prevádzkou súčasného (starého) IS, ktorý budeme musieť prevádzkovať cca o 2 mesiace dlhšie. 

Dohodli sme sa preto, že okrem bezplatnej zmeny administrácie a infraštruktúry nám nebudú účtovať 

zvýšené náklady na rozšírenie RAM systému a poskytnú nám možnosť využitia ich grafika (ktorého 

majú v pracovnom pomere) na grafické práce napr. na bulletin, daňoviny, bannery, správa na VZ, … 

o pripravili sme tabuľku na import zápisníc orgánov a komisií 

o pripravili sme tabuľku na import rozhodnutí NSS SR 

- Keďže však plánujeme určité obdobie mať duálnu prevádzku nového IS a Baltazára, nebude možné ku koncu 

apríla vypovedať zmluvu s PosAm tak, aby výpovedná doba uplynula ku koncu júna (ako bolo pôvodne 

plánované a rozpočtované). Predpokladáme preto jeho prevádzku ešte do konca augusta až septembra.  

Aktuálne budeme pracovať na:  

- dokončení editačného prostredia pre administrátorov – na pridávanie nových článkov 

- dokončení niektorých úloh brániacich spusteniu zoznamu daňových poradcov na webe a práci obsluhe 

registra 

- vytvorení kont daňových poradcov 

- rozposlaní prihlasovacích údajov daňovým poradcom 

- importe ďalších dokumentov.  

Zároveň (ako vyplýva aj zo zápisu komisie pre IS zo 6. mája, odporúčame podpísanie dodatku k zmluve o dielo, ktorý 

by rozširoval dodané dielo o ďalšie časti, ktoré v pôvodnej zmluve neboli zazmluvnené nakoľko pri uzatváraní zmluvy 

bolo rozhodnuté, že dielo budeme postupne rozširovať. Aktuálne by išlo o tieto oblasti:  

- Import z pôvodného IS do Diela už existujúcich dokumentov, dokumentácie a písomností SKDP 

najrôznejšieho charakteru a/alebo formátu do knižnice dokumentov 

- Import už existujúceho registra daňových poradcov do Diela 

- Príprava modulu na tvorbu a správu žiadostí 

- Vytvorenie registra vzťahov 

Cena navrhnutá dodávateľom je 8.400 eur (dodávateľ nie je platiteľom DPH, takže cena je konečná) 

Predpokladané termíny realizácie: do konca júla, resp. vytvorenie registra vzťahov do konca augusta. 

Na základe požiadavky pani prezidentky bola pripravená analýza ochrany osobných údajov z pohľadu nového 

informačného systému a dodávateľa. Podľa analýzy sú dodržané všetky dotknuté právne predpisy.  

 

https://dev.skdp.sk/hladam-poradcu
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K bodu 4 programu: VZ SKDP 2025 

Gestor: Miriam Galandová 

Prezidentka SKDP otvorila v rámci prezídia diskusiu o tohtoročnom VZ SKDP, t.j. či budeme realizovať VZ SKDP, alebo 

či tento rok v zmysle ustanovenia § 10 ods. 1 Štatútu SKDP VZ SKDP konané nebude. Ustanovenie umožňuje konanie 

valného zhromaždenia každé dva roky.  

Vzhľadom na to, že aktuálne máme valným zhromaždením prijatý finančný plán aj na rok 2026 a vzhľadom na to, že 

nemáme ďalšie dôležité body programu, ktoré by sme valnému zhromaždeniu predložili na rozhodnutie, prezídium 

prijalo: 

Uznesenie č. 2: 

„Prezídium rozhodlo, že v roku 2025 nebude realizované VZ SKDP.“ 

Za: 6      Proti: 0   Zdržal sa: 0  Nehlasoval: 0     => schválené 

 

K bodu 5 programu: Nové nastavenie skúšobnej komisie – obsah skúšok, odmeny členov 

Gestor: Miriam Galandová 

Pani prezidentka informovala prítomných, že dňa 1. apríla 2025 bol po dohode medzi SKDP a MF SR podpísaný nový 
Skúšobný poriadok SKDP. Vzhľadom na to, že príprava na skúšky daňových poradcov v letnom termíne už bola 
s lektormi dohodnutá, skúšky v júnovom termíne budú realizované v zmysle zorganizovanej prípravy, t.j. zameranie 
otázok bude obdobné ako v minulosti. V zmysle nového Skúšobného poriadku však nebude realizovaná ústna časť 
skúšky.  

Následne poprosila prítomných o návrhy nového konceptu skúšok a informovala ich, že plánujeme doplniť ich napr. 
o prípadové štúdie na tému daňového poriadku.  

Následne prítomní diskutovali o priebehu skúšok, ich vyhodnocovania, kontrole splnenia podmienok účasti na 
skúškach. Bolo dohodnuté, že p. Silvia Hallová sa ujme tvorby procesu priebehu skúšok. 

 

K bodu 6 programu: Spolupráca s IFA 

Prezidentka úvodom informovala prítomných o stretnutí s p. Renatou Bláhovou (prezidentkou IFA), ktoré bolo 

vyvolané doručením ponuky IFA na platenú spoluprácu s SKDP. Predmetom stretnutia bola možnosť spolupráce 

medzi IFA a SKDP. Na stretnutí sme p. Bláhovú, okrem iného, informovali, že spolupráca, kde SKDP bude finančne 

prispievať IFA na organizáciu nie je pre SKDP preferovaná, skôr máme záujem o odbornú spoluprácu v oblasti 

vzdelávania. Ako reakcia na toto stretnutie sme obdržali návrh na spoluprácu v rámci konferencie pre medzinárodné 

zdaňovanie a odborného sympózia.  

V zmysle predložených návrhov a súvisiacich informácií nebola medzi prítomnými po diskusií nájdená zhoda, preto 

rozhodnutie bolo odložené na ďalšie zasadanie prezídia. 

 

K bodu 7 programu: Odpočet plnenia finančného plánu SKDP za 1Q 2025, správa audítora za 

rok 2024 

Gestor: Branislav Kováč 

Plnenie výnosovej časti finančného plánu (tvorba zdrojov) k 31.3.2025 je vo výške 517.565,74 €. V tomto období 

chýbajú ešte príjmy zo skúšok a poplatkov za osvedčenia, výnosy z nájomného, management fee, dividenda z ADP a 

plnenie za termínované vklady. Príjmy za členské poplatky boli fakturované v rozpočtovanej výške.  

Plnenie nákladovej časti finančného plánu k 31.03.2025 zaznamenávame vo výške 159.018,96 € (čo zodpovedá 

čerpaniu cca 22% ročných nákladov). Ako vždy je vyššie čerpanie predpokladané v druhom polroku, kedy sa vyplácajú 

odmeny orgánom, komisiám, zamestnancom.  
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Do pozornosti dal prítomným najmä rozpočtovú kapitolu VI – náklady na IS, kde vzhľadom na postup prác dodávateľa 

nového IS je predpoklad, že budeme musieť presúvať finančné prostriedky z rezervy na paralelnú prevádzku 

súčasného IS Baltazár. Kancelária má pripraviť návrh na presun finančných prostriedkov na ďalšie zasadanie prezídia.  

Členovia prezídia sa mohli oboznámiť aj s vyhotovenou účtovnou závierkou SKDP a Správou nezávislého audítora za 

rok 2024, ktoré im boli predložené. 

Prezídium vzalo informácie na vedomie. 

 

K bodu 8 programu: Odpočet plnenia finančného plánu ADP za 1Q 2025 

Gestor: Adriana Horváthová 

Konateľka ADP uviedla, že za 1Q roku 2025 ADP dosiahla zisk pred zdanením -9.228 € (tento údaj zodpovedá hospo-

dáreniu minulých rokov). Výdavky (bez dane) dosiahli sumu 35.200 €  a príjmy 25.972 €.  

Zároveň mali členovia prezídia možnosť oboznámiť sa s účtovou závierkou spoločnosti a zápisom z dozornej rady zo 

dňa 14. mája 2025, ktorej predmetom bola kontrola účtovných dokladov a účtovnej závierky za rok 2024. 

Na Metodické dni (2.-3. júna) bola daňovým poradcom, ktorí sa prihlásili do 30. marca, poskytnutá 50% zľava z účas-
tníckeho poplatku za účelom viac sprístupniť túto formu vzdelávania daňovým poradcom, t.j. aby cena nebola pre-
kážkou účasti. Zľavu využilo 49 daňových poradcov. Na MD máme spolu prihlásených 99 účastníkov. Prehľad minu-
lých rokov:  2024 bolo 126 účastníkov 

2023 bolo 82 účastníkov (bola zmena programu na poslednú chvíľu) 
2022 bolo 130 účastníkov,  
2019 bolo 140 účastníkov.  

Rovnako v tomto roku realizujeme (podľa usmernenia prezídia) menej vzdelávacích podujatí, aby bol kladený dôraz 

na naše nosné podujatia.  

V budúcom polroku by sme radi zrealizovali Konferenciu k správe daní (III.) zameranú na daňové podvody (14. ok-

tóbra) a Konferenciu k medzinárodnému zdaňovaniu (12. novembra).  

V súvislosti so vzdelávaním boli prítomní oboznámení aj s návrhom na zrušenie uzavretého školenia k daňovým pri-

znaniam, ktoré realizujeme aj v Poprade. Dôvodom je klesajúca účasť daňových poradcov a neochota lektorov vy-

cestovať.   

Prezídium vzalo informácie na vedomie. 

 

K bodu 9 programu: Rôzne 

Gestor: Adriana Horváthová 

Žiadosti o členstvo v komisiách 

Na základe doručených žiadostí o členstvo v komisiách, prezídium prijalo:  

Uznesenie č. 3: 

„Prezídium schvaľuje nových členov komisií:  Ing. Alicu Fisterovú do komisie pre účtovníctvo a Ing. Martina 
Přibáňa do komisie pre účtovníctvo, do komisie pre daň z príjmov právnických osôb a do komisie pre správu 
daní.“ 

Za: 5      Proti: 0  Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 (Dumitrescu – neprítomná)    => schválené 

 

Žiadosti o emeritné členstvo 

Na základe doručených žiadostí prezídium prijalo:  
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Uznesenie č. 4: 

„Prezídium schvaľuje novú emeritnú daňovú poradkyňu: Ing.  Annu Trúsikovú.“ 

Za: 5      Proti: 0  Zdržal sa: 0 Nehlasoval: 1 (Dumitrescu – neprítomná)    => schválené 

 

Ponuka Turancar 

Pani Sčureková predstavila prítomným ponuku Turancaru, ktorý má v ponuke zájazdy na mieru. Prezídium 
prenecháva rozhodnutie o organizovaní tohto druhu podujatí na komisiu pre PR. 

 

Prieskum o daňových poradcoch 

Pani Hallová predstavila prítomným prieskum trhu Rakúskej obchodnej komory ohľadom zlepšenia povedomia 
o daňových poradcoch realizovanú nezávislou ratingovou agentúrou.  

 

Záver  

Prezidentka poďakovala prítomným za účasť a spoluprácu. 

Ďalšie zasadanie – 6. októbra v Brne.   

 

 

Zapísala: Adriana Horváthová 


